

No. 14861. INTERNATIONAL CONVENTION ON THE SUPPRESSION AND PUNISHMENT OF THE CRIME OF *APARTHEID*. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 30 NOVEMBER 1973¹

N° 14861. CONVENTION INTERNATIONALE SUR L'ÉLIMINATION ET LA RÉPRESSION DU CRIME D'*APARTHEID*. ADOPTÉE PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 30 NOVEMBRE 1973¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

23 February 1977

KUWAIT

(With effect from 25 March 1977.)

With the following declaration:

“It is understood that the Accession of the State of Kuwait to the International Convention on the Suppression and Punishment of the Crime of *Apartheid* which was adopted by the General Assembly of the United Nations [on 30 November 1973],¹ does not mean in any way recognition of Israel by the State of Kuwait.”

Registered ex officio on 23 February 1977.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

23 février 1977

KOWEÏT

(Avec effet au 25 mars 1977.)

Avec la déclaration suivante :

[TRANSLATION — TRADUCTION]

Il est entendu que l'adhésion de l'Etat du Koweït à la Convention internationale sur l'élimination et la répression du crime d'*apartheid*, adoptée par l'Assemblée générale des Nations Unies [le 30 novembre 1973]¹, ne signifie en aucune façon que le Gouvernement de l'Etat du Koweït reconnaisse Israël.

Enregistré d'office le 23 février 1977.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1015, No. I-14861, and annex A in volumes 1026, 1033 and 1035.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1015, n° I-14861, et annexe A des volumes 1026, 1033 et 1035.